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Protokół z XXIV sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 28 października 2021 r. 

Pkt 1. Otwarcie XXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.36. W posiedzeniu wzięło udział 10 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6.  Edyta Krasuska nieobecna 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska nieobecna 

9. Monika Pankowska nieobecna 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera nieobecny 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 17 grudnia 2020 r.  w sprawie 

budżetu Gminy Przewóz na 2021 r.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 
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Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. Radni nie 

zgłaszali uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali zapytań i interpelacji.  

Pkt 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

Na obrady przybyła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przewozie pani Wioletta 

Sosnowska oraz Dyrektor Gminnego Przedszkola w Przewozie pani Kornela Sulikowska, 

które przedstawiły informacje z zakresu realizacji zadań oświatowych w placówkach, którymi 

kierują.   

 Pkt 6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodnicząca przedstawiła informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych, złożonych przez radnych za rok 2020 r. Natomiast sekretarz przedstawił 

informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez skarbnika, sekretarza oraz 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

Pkt 7. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 21 września do 28 

października 2021 r. 
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Wójt przedstawił informację wraz ze stosownym komentarzem. Inwestycje planowane 

na najbliższy czas to remonty dróg w Lipnej, budowa sieci kanalizacyjnej na ul. Spacerowej 

w Przewozie, rozbudowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy. Zadania jakie były 

planowane na rok bieżący i nie zostały wykonane, będą zrealizowane w roku następnym.  

Pkt 8. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2021 r. 

Informacja została poddana analizie i zaakceptowana przez wszystkie Komisje Stałe 

na ich posiedzeniach. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2021 r. Opinię przedstawiła pani skarbnik.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik, wyjaśniając, że stawki podatkowe gminy wzrosły 

o 4,6% w stosunku do roku poprzedniego. Pomimo to nie są one na poziomie maksymalnych 

stawek ustawowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

b) Projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy. 

Stawki podatku od środków transportowych pozostają na takim poziomie jak w roku 

bieżącym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

c) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i ustalenia stawek opłaty targowej 

w Gminie Przewóz. 

Stawki opłaty targowej pozostają bez zmian.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 
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d) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty 

od posiadania psów w Gminie Przewóz. 

Stawka opłaty od posiadania psa pozostanie w tej samej wysokości, tj. 50,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

e) Projekt w sprawie przyjęcia od Powiatu Żarskiego zadania utrzymania drogi 

powiatowej nr 1101F od DW350 - Dobrzyń - Sanice - Sobolice w sezonie zimowym 

2021/2022. 

Od kilku lat starostwo przekazuje gminie zadanie odśnieżania drogi powiatowej 

Dobrzyń – Sanice. Szczegóły realizacji tego zadania wyznaczają zapisy porozumienia 

zawieranego pomiędzy starostwem a gminą na okres od listopada do marca.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

f) Projekt w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejazdu, przechodu 

i przegonu przez nieruchomość położoną w Straszowie, stanowiącą własność Gminy 

Przewóz. 

Projekt dotyczy ustanowienia przejazdu przez gminną działkę nr 234/5 do budynku 

wielorodzinnego w Straszowie. Właściciele lokali znajdujących się w tym budynku cały czas 
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korzystają z przejazdu przez tę działkę. Jednak na wniosek jednego z nich, ustanawia się tę 

służebność, aby wszystko miało właściwe uregulowanie prawne. 

Radny Jarosław Borkowski zapytał jak na chwilę obecną wygląda status tej 

nieruchomości. 

Sekretarz poinformował, że jest to gminna działka sklasyfikowana jako pastwisko.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 

Stachera 

g) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Zwiększenia dochodów należało dokonać m.in. ze 

względu na wpływ środków z tytułu opłat od napojów alkoholowych o ilości nominalnej 

napoju nieprzekraczającej 300 ml (tzw. małpki) w kwocie 3.020.00 zł, dofinansowanie na 

realizację zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 w kwocie 31.572.00 zł, 

otrzymaną subwencję z budżetu państwa w kwocie 8.400.00 zł. Natomiast wydatki 

zwiększano m.in. na gospodarkę odpadami, remont kuchni w szkole w Przewozie, jak też ze 

względu na koszty poniesione przy realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Marian Kutasiewicz, Krzysztof Serwatka, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (5) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Grzegorz 
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Stachera 

Pkt 10. Sprawy różne. 

Radny Zbigniew Staniek zgłosił pisemnie konieczność zamontowania tabliczek 

kierunkowych z numerami budynków w każdej miejscowości na terenie gminy.  

Radny wnioskował również o utwardzenie nawierzchni drogi gminnej w Dobrochowie 

(przebiegającej od transformatora, wokół świetlicy, aż do momentu asfaltowego placu 

w pobliżu skrzyżowania). 

Wójt od razu odpowiedział radnemu, że tabliczki zostaną zamontowane na początku 

przyszłego roku, a remont drogi uzależniony jest od stanu finansów gminy.  

Wójt poprosił radnych, aby zorientowali się i przekazali co jest pilnego do zrobienia 

w każdej miejscowości.  

Radny Jarosław Borkowski poprosił o ujęcie w budżecie gminy na 2022 r. remontu 

dróg gminnych w Przewozie, na ul. Sportowej do posesji nr 12 oraz na ul. Podmiejskiej.  

Radny Adam Klisowski po raz kolejny zgłosił konieczność przycięcia gałęzi drzewa 

rosnącego przy posesji nr 76 w Lipnej. Gałęzie zwisają nad lampą oświetlenia ulicznego oraz 

liniami energetycznymi. 

Pkt 11. Zamknięcie XXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 11.47.  

 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

            Bogusława Szlachetka 

 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 


